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Vragen:

Op de vraag of er een bewaakte fietsenstalling zou moeten zijn, werd door 80% van 
de respondenten “Nee” geantwoord, mogelijk doordat men vermoedde dat hiervoor 
betaald zou moeten worden.

1. Wat was de precieze vraagstelling?
3.2 Toeleidende route niet duidelijk

2. Wordt bij de routering ook rekening gehouden met het mogelijke kruisen van 
de fietsroute en bestaande voetgangersstromen?

Vooralsnog zijn we uitgegaan van een beheerde fietsenstalling die gemiddeld 15 uur 
per dag open is, 7 dagen in de week en voor de gebruikers gratis is.

3. Hoe is dit gemiddelde van 15 uur per dag verspreid over de week?
4. Is er ook een beheerde fietsenstalling overwogen die 24 uur per dag, 7 

dagen in de week open is? Zo ja, welke kosten zouden hieraan verbonden 
zijn?

Toevoegen fietsenstalling met de toiletten draagt bij aan de gastvrijheid en de
toegankelijkheid van de binnenstad

5. Is er gekeken naar een verschil in toegankelijkheid tussen betaalde en gratis 
toiletten? Zo ja, wat was hieruit de conclusie?

Antwoorden:

1. De vraagstelling was: "Heeft u behoefte aan een beveiligde fietsenstalling?", 
zoals ook terug te vinden is op pagina 56 van bijlage 1 "Fietsparkeerplan 
Binnenstad Gouda" bij het raadsvoorstel. Op de pagina's 68, 69 en 70 staat 
nog een nadere toelichting op de open antwoorden die op deze vraag 
gegeven zijn.

2. Ja.
3. Voorlopig is uitgegaan van eenduidige openingstijden. Dat houdt in van 

maandag tot en met zondag van 08:30 uur tot 22:30 uur. Dit om bijvoorbeeld 
werknemers in de binnenstad te faciliteren en ook restaurantbezoek met de 
fiets in de inpandige fietsenstalling mogelijk te maken. Wellicht dat 
zondagmorgen en maandagavond ingekort kunnen worden ten gunste van 
uitbreiding van de openingstijden op vrijdag- en zaterdagavond.

4. Nee dit is niet overwogen. De exploitatie kosten zouden verdubbelen omdat 
dan nachttarieven gaan gelden.

5. Om het gebruik van het toilet zo laagdrempelig mogelijk te maken is gekozen 
voor het gratis maken van het gebruik van de openbare toiletten. Hiermee 
wordt ingevulling gegeven aan afspraken uit het Meerjarenprogramma 
Binnenstad 2022-2026, welke door de gemeente Gouda en het SGB in 
januari van 2023 is ondertekend.


